

ROBERT L. WALES

Mr. Wales was born in Portage la Prairie, Manitoba, on June 17, 1923. From 1940 to 1947 he was stationed in Halifax with the Communications Branch of the Canadian Navy and from 1947 to 1951 he attended McGill University where he obtained a B.A. in Political Science and Economics and History. From 1951 to 1955 he was on Canadian Navy Assignments in the Far East and from 1955 to 1956 was the Royal Canadian Navy member to the staff of the Canadian Commissioner to the I.C.S.C. in Saigon. During the period 1956-59 Mr. Wales was on various R.C.N. assignments as Squadron Commanding Officer. In 1959 he joined the Department of Citizenship and Immigration as a Foreign Service Officer and was posted to Hong Kong from 1960 to 1962 as Assistant Officer-in-Charge of the Immigration Office. From 1962 to 1965 he served in New Delhi as Officer-in-Charge of the Immigration Office, and from 1965 to 1969 served again in Hong Kong as Superintendent of Canadian Immigration. Since 1969 Mr. Wales has been on assignment at headquarters in Ottawa where at present he is Executive Assistant to the Assistant Deputy Minister of Immigration.

Mr. Wales is married to the former Jeanne Gervais of St. Hyacinthe, Quebec, and they have one child,

ROBERT L. WALES

M. Wales est né à Portage-la-Prairie au Manitoba le 17 juin 1923. De 1940 à 1947 il était en garnison à Halifax à la Direction des communications de la Marine canadienne et, de 1947 à 1951, il a fréquenté l'Université McGill, où il a obtenu un baccalauréat ès arts en sciences politiques et économiques et en histoire. De 1951 à 1955, il était affecté à la Marine canadienne en Extrême-Orient et, de 1955 à 1956, il était le délégué de la Marine royale du Canada auprès du Commissaire canadien à la C.I.S.C. à Saïgon. De 1956 à 1959 M. Wales a occupé divers postes dans la M.R.C. en qualité de commandant d'escadre. En 1959 il est nommé au Ministère de la Citoyenneté et de l'Immigration comme agent du service extérieur puis affecté à Hong Kong de 1960 à 1962 comme adjoint du chargé du Bureau de l'Immigration. De 1962 à 1965 il sert à New Delhi à titre de chargé du Bureau de l'Immigration et, de 1965 à 1969, il sert de nouveau à Hong Kong en qualité de surintendant de l'Immigration canadienne. Depuis 1969 M. Wales est en fonctions au siège d'Ottawa, où il est actuellement l'adjoint exécutif du Sous-ministre adjoint à l'Immigration.

M. Wales est marié à Jeanne Gervais de Saint-Hyacinthe (Québec) et le couple a un enfant.